

PRE-REGISTRATION FORM

International Conference

November 8, 2025, Paris / Clichy



This pre-registration form will enable us to prepare your visit as well as possible, and to inform you as we go along of the precise program, the actual registration fees, and the exact places and times of the meetings.

IT IS THEREFORE IMPORTANT TO INCLUDE YOUR E-MAIL ADDRESS AND TELEPHONE NUMBER.

☐ Mr. ☐ Mrs.

First name Last name

Telephone (with country code).....

Email.....

Address.....

Postal code City

Country..... Nationality

Accommodation:

We may be able to pre-book a few hotel rooms close to the conference. The information requested below will facilitate our organization should we consider this option and should you wish to take advantage of it.

☐ I will be independent and book my hotel myself.

☐ I am willing to benefit from a pre-booked hotel room if you implement this option (INDICATIVE price of a room for one night between 50€ and 100€):

☐ I agree to share a room with other participants of the same sex

☐ Youth hostel

☐ Hotel

☐ Other options, subject to availability:

☐ Double room (one double bed),

☐ Twin room (two single beds),

☐ Single room (single bed).

Number of nights :

☐ Night from Friday November 7 to Saturday November 8

☐ Night from Saturday 8th to Sunday 9th November

☐ Night from Sunday November 9 to Monday November 10

☐ Night of Monday November 10 to Tuesday November 11

☐ Night of Tuesday November 11 to Wednesday November 12

Send this form to Sébastien Drochon : sebastiendrochon@solidariteetprogres.org

FORMULAIRE DE PRÉ-INSCRIPTION **Conférence internationale** **8 novembre 2025, Paris / Clichy**



Ce formulaire de pré-inscription nous permettra de préparer au mieux votre venue et de vous informer au fur et à mesure du programme précis, des frais réels d'inscription, des lieux et horaires exacts des rendez-vous.

IL EST DONC IMPORTANT DE BIEN INDIQUER VOTRE MAIL ET NUMÉRO DE TÉLÉPHONE.

☐ Mr. ☐ Mme.

Prénom Nom

Téléphone (avec l'indicatif du pays).....

Email.....

Adresse.....

Code postal Ville

Pays..... Nationalité

Hébergement :

Il est possible que nous pré-reservions quelques chambres d'hôtel près de la conférence. Les informations demandées ci-dessous faciliteront notre organisation au cas où nous envisagerions cette option et au cas où vous voudriez en bénéficier.

☐ Je serai autonome et réserverai mon hôtel moi-même.

☐ Je veux bien bénéficier d'une chambre d'hôtel pré-réservée si vous mettez en pratique cette option (prix INDICATIF d'une chambre pour une nuit compris entre 50€ et 100€) :

☐ J'accepte de partager une chambre avec d'autres participants du même sexe

☐ Auberge de jeunesse

☐ Hôtel

☐ Autres options, sous réserve de disponibilité :

☐ Chambre double (un lit double),

☐ Chambre double twin (deux lits individuels),

☐ Chambre simple (un seul lit).

Nombre de nuits :

☐ Nuit du vendredi 7 au samedi 8 novembre

☐ Nuit du samedi 8 au dimanche 9 novembre

☐ Nuit du dimanche 9 au lundi 10 novembre

☐ Nuit du lundi 10 au mardi 11 novembre

☐ Nuit du mardi 11 au mercredi 12 novembre

Envoyez ce formulaire à Sébastien Drochon : sebastiendrochon@solidariteetprogres.org